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Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Ügyvivő Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Horváth Szonja Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Megbízott Kommunikációs Bizottság

elnöke

7. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

8. Harangozó Pálma Megbízott Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős Bizottsági tag

12.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

13.Szupkay Benedek Meghívott vendég

14.Szántó Lili Meghívott vendég

15.Bérczes Borbála Meghívott vendég
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Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Az animátor képzések vezetőinek és a félév képzéstartóinak átbeszélése

2. Aktualitások és beszámolók

3. Választások menetének átbeszélése, elnökségi programok, határidők

4. Átadás-átvételi folyamatok áttekintése

5. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Az animátorképzések vezetőinek és a félév képzéstartóinak átbeszélése

Bérczes Borbála ismerteti az idei animátorképzések vezetőinek, tehát a szülőknek az
A, illetve B listáját. Az Elnökség tagjai megvitatják az elhangzott neveket, majd közös
megegyezés alapján rábólintanak mind a két listára.

Tóth Dorottya Panna felolvassa a képzések új sorrendjét. Bérczes Borbála pedig
elmondja, hogy melyik alkalomra kiket gondolkat képzéstartóknak, illetve milyen
párosításban. Az Elnökség megbeszéli a felmerülő szempontokat, majd pedig elfogadja ezt a
listát is.

2. Aktualitások és beszámolók

Harangozó Pálma arról számol be, hogy szeptember 20-án Fejes Zsófiával felkeresték
Somogyvári-Korb Attilát a tanulmányi ösztöndíjak számításával kapcsolatban. 24-én részt
vett egy megbeszélésen a Tanulmányi Bizottsággal, ahol kitalálták a delegált képzéseket.
26-án EHÖK Tanulmányi Bizottsági ülésen volt, ahol az OHV kérdőívek reformjáról volt szó.
27-én Gólyahét feedbacken vett részt a koordinátorokkal és a főszerv társával, 28-án pedig
Bárkányi Eszter Annával átbeszélték a delegált képzéseket. 29-én lezajlott a Kutatók
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Éjszakája. Október 1-én a főszervekkel feedbackeltek a Gólyahétről, 2-án pedig elkezdődtek a
delegált elbeszélgetések.

Horváth Szonja 2-án este Gólyatábor feedbacken vett részt a koodrinátorokkal és a
főszervekkel, illetve a mai napon elkezdte felkészíteni utódját, Szántó Lilit.

Layton Sandra azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy kitette az Animátori Körbe a
múlt héten említett kérdőívet. Elmondja, hogy a 16-ai héten lesz az első feedback
megbeszélés.

Németh Fanni 28-án, majd pedig ma is részt vett egy megbeszélésen Fejes Zsófiával.
Ezen kívül a mai napon egy jubileumi megbeszélésen is megjelent.

Lillik Dóra arról számol be, hogy felvette a kapcsolatot a Kortárs segítő csoporttal és
arról beszélgettek, hogy a kiutazó Erasmus hallgatóknak jó lenne csinálni egy mentális
felkészítő kurzust vagy valami hasonlót. Elmondja még, hogy a mai napon felvette a
kapcsolatot Fehérvári Anikóval.

Tóth Dorottya Panna 27-én részt vett az IK, TÓK Karibuli elszámoláson és megosztja
az Elnökséggel a profit értékét. 29-én egy EHÖK Rendezvényszervezői megbeszélésen vett
részt, ahol elmondták, hogy várhatóan mennyi pénzt fog kapni a PPK a Gólyabál
lebonyolításához. Elmondja még, hogy lesz majd Sítábor és két Jeges Est is az idén. 1-én
Gólyahetes feedbacken volt, ma pedig egy megbeszélésen a Kommunikációs Irodával.
Megosztja a jelenlévőkkel, hogy tegnap elkezdődtek az animátori elbeszélgetések és a PPQ is
gond nélkül lezajlott.

Szupkay Benedek 27-én tartott egy utolsó nagy felkészítő alkalmat utódjának, Wawra
Máténak. 28-án beszélt Nagy Robival a honlapról és elkezdtek gondolkodni rajta, hogy
hogyan lehetne fejleszteni. Szupkay Benedek azt tervezi, hogy átnézi az egész honlapot és
mindent updatel, majd pedig a témát is tervezi megváltoztatni. Kéri az Elnökséget, hogy ha
valakinek esetleg van ismerőse, aki tud World Pressben dolgozni az mindenképp szóljon neki.
Megosztja még, hogy kirakták a Választási kiírást, valamint a #mediagroup jelentkezés is
elindult. Ezek mellett ő is részt vett 2-án a Gólyatábor feedbacken.

Czingráber Péter azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy volt a K30 Art Cafeban
beszélni az új tulajdonossal. Elmondja, hogy november első hetében terveznek nyitni. Tóth
Dorottya Panna kéri, hogy majd egyeztessen a Kulturális referenssel. Czingráber Péter kérdezi
Szupkay Benedeket és Wawra Mátét, hogy lehetséges lenne-e hirdetni a kávézót, mert
szívesen adnának kedvezményt a PPK-s hallgatóknak, amennyiben ott kerül megrendezésre a
Verses Est. Utóbbiak biztosították őt arról, hogy ennek semmi akadálya.

Deák Barbara arról számol be, hogy 28-án reggel elindultak a szociális támogatás
fellebbezések és ez normális ütemben halad. 28-án volt még egy EHSZÖB ülésen, 30-án
pedig a közéleti ösztöndíjak elfogadásával foglalkozott.

Demetrovics Hanna azt osztja meg, hogy 29-én megírta és elküldte a Választási
kiírást, a tegnapi napon pedig létrehozott egy szavazást a kari Tanulmányi Bizottság leendő
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tagjairól. A mai napon részt vett az Intézeti Tanácson, valamint elmondja, hogy meghírdetésre
kerültek a pozíciók, amelyekre jelentkezni lehet és megválasztásra kerülnek majd a választási
időszakban.

Andrónyi Réka arról számol be, hogy, hogy elindultak Szombathelyen a választások és
november elejére le is fog zárulni a folyamat. Elmondja, hogy ha minden jól megy lesz
Gólyabál és erről egy kérdőívet is küldtek ki, hogy felmérjék a hallgatók igényeit.

Fejes Zsófia 27-én egy EHÖK Elnökségi ülésen vett részt, majd pedig levélszavazott
az EHÖK Küldöttgyűlésen. Elmondja, hogy EHÖK Elnökségin szóba került, hogy vajon
milyen állapotban lehet egy hallgató mentális egészsége. A Karok megosztották egymással a
tapasztalatokat és sajnos sok Karon nagyon rossz a helyzet azt illetően, hogy milyen segítség
kérési lehetőségek vannak. Fejes Zsófia kiemeli, hogy a PPK-n milyen opciók vannak
jelenleg, valamint azt is, hogy ezek a rendszerek mennyire túlterheltek. Október 1-én
Gólyahét feedbacken volt Harangozó Pálmával, Horváth Dorottyával és Tóth Dorottya
Pannával. A tegnapi napon, 2-án részt vett egy meetingen Zsolnai Anikóval, Diczkó Dalmával
és még néhány EHÖK-ös képviselővel, majd pedig egy Gólyatábor feedbacken. A mai napon,
3-án reggel Pszichológiai Intézeti Tanácson vett részt, ahol többek között átbeszélésre került
az MA felvételi pontozási rendszere, ezt ismerteti az Elnökség tagjaival. Ezt követően Kende
Annával beszélt azzal kapcsolatban, hogy hogyan tudnának segíteni a hallgatóknak a
tárgyfelvételben a Neptunon. Felmerült, hogy létrehoznának egy dokumentumot, amiben le
lenne írva, hogy pontosan hogyan érdemes felvenni a tárgyakat. Részt vett még egy
meetingen Bérczes Borbálával és Tóth Dorottya Pannával, ahol megbeszélték a leendő
szülőket és képzéstartókat. Ezután pedig Németh Fannival, Tóth Dorottya Pannával és a
Kommunikációs Bizottsággal volt egy megbeszélése a jubileumról.

3. Választások menetének átbeszélése, elnökségi programok, határidők

Fejes Zsófia ismerteti a jelenlévőkkel a választások menetét. A Jelöltállításra való
felhívás időszaka szeptember 29 - október 13-ig fog tartani, a Jelöltállítás időszaka október 14
- 25-ig, a Bemutatkozás időszaka október 26 - november, 7-ig, a Szavazás időszaka pedig
november 8 - 23-ig. Fejes Zsófia kérdezi az Elnökség tagjait, hogy teljesíthető lenne-e, ha 2
hét lenne az Elnökségi program elkészítésére. Kérdezi Lillik Dórát, hogy így lenne-e elég idő
a fordításra. Lillik Dóra biztosítja róla, hogy megoldható. Fejes Zsófia megmutatja az
Elnökségnek, hogy pontosan hogyan is néz ki egy program, valamint el is küldi a tagoknak.
Emellett emlékezteti a jelenlévőket, hogy Instagramra is kell majd egy bemutatkozó szöveg,
illetve az elkészült képekre a héten lehet majd számítani. Arra kéri az Elnökséget, hogy ezt a
szöveget mindenki készítse majd el legkésőbb október 24-re. Elmondja, hogy a Szavazási
időszak után lesz majd esedékes az Alakuló Küldöttgyűlés, ami december elejére van
tervezve.
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Demetrovics Hanna megosztja az Elnökség tagjaival, hogy már sok Küldöttgyűlési
tagot sikerült toborozni, de néhány szakról még mindig nincsen, ezen fog dolgozni a
következő másfél hét során. Kérdezi Lillik Dórától, hogy a mentorok esetleg tudnának-e
segíteni a Küldöttgyűlési tagok bemutatkozásainak a fordításában. Lillik Dóra azt válaszolja,
hogy ha szükséges akkor igen, de meg is kérhetnénk őket, hogy angolul is küldjék el.
Demetrovics Hanna egyetért ezzel a felvetéssel.

4. Átadás-átvételi folyamatok áttekintése

Németh Fanni megosztja az Elnökség tagjaival, hogy Fejes Zsófiával arra gondoltak,
hogy kéne csinálni átadás-átvételi dokumentumokat, amelyekben a képviselők leírják, hogy
pontosan mit takar a pozíciójuk. Ehhez létrehoztak egy kisokost, amiben pontosan le vannak
írva a részletek, illetve október 17-ig kéne mindenkinek elkészíteni a saját dokumentumát.
Szupkay Benedek kérdezi, hogy mennyire legyenek benne a hivatalos iratok. Németh Fanni
azt válaszolja, hogy lehetőleg legyenek csatolva, illetve a legjobb, ha van egy kész drive.

5. Egyebek

Wawra Máté azt osztja meg, hogy fel szeretnék kérni az új tagot a Bizottságba, kéri
Demetrovics Hannát, hogy küldjön ki erről egy szavazást a napokban.

Wawra Máté arról számol be, hogy a #mediagroupból várják hányan jelentkeznének,
illetve elmondja, hogy félévente körülbelül 3 csapatépítő alkalom van tervben a számukra.

Wawra Máté felveti azt a problémát, hogy az Izabella utcai épületben 2022 óta nincs
változás a plakátokat illetően. Elmondja, hogy ő összesen 4 darab hirdető felületet számolt és
kérdezi, hogy kihez fordulhatna ezzel kapcsolatban. Fejes Zsófia Kende Annát javasolja.

Wawra Máté megosztja az Elnökség tagjaival az új ötletüket, miszerint a posztolások
hatékonyabb nyomon követése érdekében létre szeretnének hozni egy heti szinten
szerkeszthető excel táblázatot. A táblázatba hétfőtől péntekig be lehetne írni, hogy ki milyen
posztot szeretne kérni tőlük, ők pedig ezt könnyen fel tudják majd osztani egymás között.
Fejes Zsófia szerint ez nagyon jó ötlet, de mindenképpen élesben kell meglátni, hogy a
gyakorlatban is működik-e. Az Elnökség egyetért abban, hogy egyelőre elnöki szinten
kezdődjön el az excel használata, hogy ne legyen egyből túl nagy káosz.

Tóth Dorottya Panna kérdezi, hogy azoknak lesz-e lehetősége fotózkodni, akik a
múltkor nem tudtak eljönni. Fejes Zsófia azt válaszolja, hogy természetesen igen, de ezzel jó
lenne megvárni az új tagokat is.

Horváth Szonja kérdezi, hogy körülbelül hányan fognak részt venni a jövő heti
Küldöttgyűlésen. Fejes Zsófia azt válaszolja, hogy előreláthatólag körülbelül 8-an.

Harangozó Pálma elmondja, hogy a delegált képzés időpontja a jövő heti Elnökségi
ülésre fog esni, ezért az ülés 17:30-kor fog kezdődni. Az ülés után pedig a képzésre pedig
várják az elnökség tagjait, hogy röviden bemutatkozzanak.
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Németh Fanni azt osztja meg, hogy elküldte a belső terem foglalásának linkjét, illetve
kéri az Elnökséget, hogy küldjenek majd képet a borítékokhoz.

Czingráber Péter azzal a kérdéssel fordul Fejes Zsófia felé, hogy Gál Panna verseit
lehet-e publikálni attól függetlenül, hogy ő már nem aktív hallgató. Fejes Zsófia szerint
semmi akadálya.

Fejes Zsófia kéri az Elnökség tagjait, hogy figyelmeztessék a Bizottságukat, hogy
minél gyakrabban nézzék majd az emailjeiket.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:56 perckor lezárja.

Budapest, 2023. október 03.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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